
 

Zápis č. 4/2014 (101) 
z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty aplikované informatiky 

konaného dne 17. 3. 2014 
 

Přítomni:   Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D., prof. Ing. Petr Dostál, CSc., doc. Ing. 
Martin Sysel, Ph.D., Ing. Jiří Vojtěšek, Ph.D., Ing. Miroslav Matýsek, 
Ph.D., Ing. Milan Navrátil, Ph.D., Ing. Kateřina Sulovská, Ing. Peter 
Janků, Bc. Martin Mašlan, Bc. Martin Papica (celkem 10 členů AS) 

Stálí účastníci zasedání: prof. Ing. Vladimír Vašek, CSc., Mgr. Eva Navrátilová, prof. 
Ing. Roman Prokop, CSc., doc. Mgr. Milan Adámek, Ph.D., RNDr. Jan 
Ostravský, CSc., Ing. Tomáš Sysala, Ph.D., Monika Krištofová, DiS. 

 

Program: 

1. Kontrola zápisu a úkolů. 

2. Informace děkana, proděkanů a tajemníka. 

3. Projednání návrhu Časového plánu výuky a akcí spojených s výukou na FAI UTB 
ve Zlíně pro akademický rok 2014/2015. 

4. Projednání návrhu Výroční zprávy o hospodaření FAI za rok 2013.  

5. Projednání návrhu materiálu „Pravidla pro rozdělení finančních prostředků FAI 
pro rok 2014“.  

6. Různé.   

 

Předseda AS FAI Dr. Bronislav Chramcov zahájil jednání AS FAI a přivítal všechny 
účastníky zasedání.  

ad 1) Kontrola zápisu a úkolů.   

Zápis je bez připomínek.  

 

Z minulého zasedání AS FAI vyplynul úkol týkající se informačních TV v menze. 
Problematika byla řešena na kolegium rektora, písmena a celková informační plocha 
byla zvětšena na úkor širšího orámování. Více však upravit nebo zvětšit informační 
plochu nelze.  

Dalším bodem k řešení byly odlišné ceny jídel v menze U5 a U4. Tvrzení o rozlišných 
cenách je nutno doložit. Dle tvrzení studentů tento problém momentálně nenastal. 
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Předseda AS FAI Dr. Bronislav Chramcov informoval o důležitých bodech ze zasedání AS 
UTB ze dne 11. 3. 2014: 

 Doc. Sysel připomněl svou žádost o analýzu a výklad vlastnických práv na zasedání 

AS UTB č. 168 – doc. Prokopová uvedla, že vyjádření právního oddělení k otázce 
autorských a vlastnických práv bude v příloze zápisu ze zasedání AS UTB. 

 Prorektor Tuček prezentoval srovnání UTB s ostatními VŠ podle míry 
nezaměstnanosti – u absolventů magisterského studia došlo ke zlepšení, u 
absolventů bakalářského a doktorského studia došlo ke zhoršení situace.   

 Předsedkyně správní rady UTB Ing. Michaela Šojdrová se zúčastnila zasedání AS 
UTB.  

 AS UTB schválil návrh Rozpočtu UTB pro rok 2014 ve verzi s datem 25. 2. 2014.    

 Ing. Hnátková informovala o otevření studentského klubu v prostorách budovy U2. 

 Ing. Papež vystoupil s kritikou změněných webových stránek jídelníčku menzy. 

 Ing. Vincenec uvedl, že v hotových jídlech chybí vegetariánská strava pro každý 
den. Rektor UTB doporučil řešit tuto problematiku přes komisi pro ubytování a 

stravování (zástupce FAI je Dr. Pekař). 

 Doc. Sysel zmínil údajný přechod ze standardních PC na „tenké klienty“ – na 
zasedání AS FAI proběhla diskuse k tomuto tématu k posouzení nutnosti nákupu 
„tenkých klientů“ – vyšší pořizovací ceny a každoroční provozní náklady, nebylo 
diskutováno v Radě pro informační systém.   

ad 2) Informace děkana, proděkanů a tajemníka.   

Proděkan Prokop informoval o plánované akci International Week. Tato akce proběhne 

koncem měsíce dubna.  Proděkan Prokop taktéž za svoji osobu poděkoval AS FAI za 
bezproblémovou spolupráci za uplynulé funkční období.  

Proděkan  Adámek  informoval o tom, že na VŠB-TU v Ostravě proběhne 24. 4. 2014 soutěž 
STOČ. Pro studenty, kteří pracují jako pomocné vědecké síly, je účast na soutěži 
povinná. Dále informoval o tom, že všechny projekty IGA byly schváleny.  

Proděkan Ostravský informoval o počtech přihlášek do Bc. Studia. K poslednímu 
možnému termínu přišlo 679 přihlášek. 

Prod. Sysala informoval o tom, že na webových stránkách proběhlo hodnocení kvality 
výuky studenty za ZS 2013/14. Hodnocení se zúčastnilo 35% studentů, výsledky jsou 
zveřejněny na webu FAI a budou přílohou zápisu KD.  

Doc. Sysel vznesl dotaz, zda by šlo při tvorbě rozvrhů počítat s tím, že cca ½ studentů 
prvních ročníků nesplní studijní povinnosti a nepostoupí do 2. ročníku a vzhledem 
k tomu vytvořit méně studijních skupit. Bylo mu odpovězeno a na toto téma vznikla 
diskuse, jejíž výsledkem byl návrh individuální úpravy kruhů po domluvě s ředitelem 

ústavu. Doc. Sysel dále informoval o tom, že pro obor ITA (nyní 2. ročník) doposud bylo 
vypsáno pouze 17 témat z celkových 70 a požádal děkana FAI o opětovné rozeslání e-
mailu pracovníkům o nutnosti vypsání dalších témat pro ITA. 
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ad 3) Projednání návrhu Časového plánu výuky a akcí spojených s výukou na FAI 
UTB ve Zlíně pro akademický rok 2014/2015. 

Tento materiál byl představen na minulém zasedání AS FAI. Byl v něm upraven termín 
odevzdávání BP/DP. Další připomínky z řad členů AS FAI nejsou.  

Návrh usnesení AS FAI 101/1 

AS FAI schválil návrh Časového plánu výuky a akcí spojených s výukou na FAI UTB ve 
Zlíně pro akademický rok 2014/2015.  

Hlasování 

Pro:  10 
Proti:  0 
Zdržel: 0  

Usnesení AS FAI 101/1 

AS FAI jednomyslně schválil návrh Časového plánu výuky a akcí spojených s výukou na 
FAI UTB ve Zlíně pro akademický rok 2014/2015. 

ad 4) Projednání návrhu Výroční zprávy o hospodaření FAI za rok 2013.  

Tento materiál byl projednáván na minulém zasedání AS FAI a na zasedání EK AS FAI. 
Veškeré připomínky jsou uvedeny v zápise EK AS FAI. Další připomínky z řad členů AS 
FAI nejsou.  

Návrh usnesení AS FAI 101/2 

AS FAI schválil návrh Výroční zprávy o hospodaření FAI za rok 2013.  

Hlasování 

Pro:  10 
Proti:  0 
Zdržel: 0  

Usnesení AS FAI 101/2 

AS FAI jednomyslně schválil návrh Výroční zprávy o hospodaření FAI za rok 2013. 

ad 5) Projednání návrhu materiálu „Pravidla pro rozdělení finančních prostředků 
FAI pro rok 2014“.         

Tento materiál měl být projednán již na minulém zasedání AS FAI. Těsně před 
projednáváním bylo však nutné upřesnit specifikace rozdělení finančních prostředků na 
RO jednotlivých ústavů FAI tak, aby korespondovalo s nadřízeným předpisem, proto 

byl materiál předložen až na dnešním zasedání AS FAI. Materiál krátce představil děkan 

FAI prof. Vašek a vysvětlil rozdělení finančních prostředků na RO do tří skupin použití. 

Tajemnice FAI Mgr. Navrátilová dále návrh upřesnila. Detailněji bude návrh projednán na 
zasedání EK AS FAI dne 24. 3. 2014.  

Dr. Chramcov vznesl dotaz k bodu 5 Část prostředků z Institucionální podpory VaVaI na 
rozvoj organizace.  
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Doc. Sysel vznesl dotaz k rozdělení financí na Cebia-Tech, dále se dotazoval na nutnost 
začlenění bodů 7 a 8, a v bodu 2.1 připomínkoval opodstatněnost zahrnutí Řádných a 
mimořádných stipendií do Celofakultních nákladů. Ke všem dotazům proběhla diskuse.  

 

Odchází Mgr. Navrátilová a doc. Adámek. 

ad 6) Různé.  

 Dr. Matýsek přednesl nejdůležitější body ze zasedání Rady vysokých škol 
uskutečněného dne 20. 2. 2014 v Karolinu:  

 Zasedání byli přítomni místopředseda vlády pro vědu, výzkum a inovace 

MVDr. Pavel Bělobrádek, nový rektor UK prof. Tomáš Zima a 1. náměstek 

ministra školství, mládeže a tělovýchovy Jan Zikla. 

 Mgr. Jašurek oznámil svoji rezignaci na funkci předsedy SK RVŠ ke dni 
28. 2. 2014. 

 MVDr. Pavel Bělobrádek se věnoval aktuálním otázkám v oblasti výzkumu, 
vývoje a inovací. V rámci diskuse zazněly výhrady k tomu, že navrhovaná 
Metodika hodnocení VaV má platit retroaktivně, tedy již pro hodnocení za 
rok 2012 a 2013. 

 Dále vystoupil Jan Zikl, zmínil, že bude znovu otevřeno projednávání 
novely zákona č. 111/1998 Sb., o vysokých školách. 

 V rámci bodu Ekonomické Informace vystoupila předsedkyně ekonomické 

pracovní komise RVŠ JUDr. Valová. Obsahem jejího vystoupení byl 
rozpočet na rok 2014. 

 V rámci bodu Informace z komise pro vědeckou činnost vystoupil prof. 

Opatrný a informoval o situaci s hodnocením výsledků výzkumných 
organizací. 

 Děkan FAI prof. Vašek ještě jednou poděkoval AS FAI za příkladnou spolupráci 
s ním i s vedením FAI.   

 

Termín příštího zasedání AS FAI je stanoven na 7. 4. 2014 na 13.00 hod v zasedací 
místnosti 51/606.   

 
Ve Zlíně dne 24. 3. 2014 
Zapsala: Monika Krištofová, DiS. 
Verifikoval: Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D. 
 

 

 

 
 


